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Acta de reunió de la Junta d’Escola Ordinària de l’EPSEVG 
 
 
Núm. de sessió: 1/2014 
Data: 15 de juliol de 2014 
Hora d’inici: 10.25 h.   
Hora d’acabament: 13.15h. 
Lloc: Sala de Juntes de l’EPSEVG 
 
Membres 
 
Assistents: 
Vila Martí, Frederic, president– PDIF membre nat 
Raya Marcos, David, secretari Acadèmic– PAS membre nat  
Alemany, Pilar - PAS 
Arnó Macià, Elisabet – PDIF membre nat 
Baile Puig, Maria Teresa - PDIF 
Barlabé Dalmau, Antoni – PDIF membre nat 
Blanqué Molina, Balduí – PDI no F membre nat 
Carbonell Ventura, Montserrat– PDIF membre nat 
Casas Fernández, Bernardino – PDI no F 
Claverol Aguas, Mercè– PDIF 
Díaz Boladeras, Marta – PDIF membre nat 
Guach Murillo, Daniel – PDF membre nat 
Martín Fuentes, Enric –PDIF 
Massana Hugas, Imma – PDIF membre nat 
Menargues Muñoz, Sergi – PAS 
Merenciano Saladrigues, Josep M.– PDIF membre nat 
Miquel Masalles, Jaume – PDIF 
Monguet Fierro, Josep M. – PDIF membre nat 
Moreno Lupiañez, Manel - PDIF 
Morillo Velázquez, Germán– PAS 
Musté Rodríguez, Marta – PDIF membre nat 
Perat Benavides, Ignasi – PDIF Membre nat 
Picas Barrachina, Josep Antón – PDIF membre nat 
Ponsa Asensio, Pere – PDI no F membre nat 
Prat Farran, Joana d’Arc - PDIF 
Prat Tasias, Jordi – PDIF membre nat 
Quiñones Ruiz, José Miguel – PAS membre nat 
Raya Giner, Cristóbal – PDI no F 
Román Jiménez, José Antonio–PDIF membre nat 
Roset Juan, Francesc Xavier – PDI no F 
Sánchez José, M. Antonia - PAS 
Simó Mezquita, Ester – PDIF membre nat 
Solé Rovira, Joan – PDIF membre nat 
Zaragozà Monroig, María Luisa - PDIF 
 
Excusats: 
Camps Sereix, Julià – Estudiant 
Hernández Gómez, Àngels - PDIF 
Martí Colom, Pau – PDI no F 
Masip Bruin, Xavier – PDIF membre nat 
Ruiz Vegas, Francisco J. – PDI no F membre nat 
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Absents: 
Aliau Pons, Joan Josep – PDIF membre nat 
Biel Solé, Domingo – PDIF 
Butí Papiol, Salvador – PDIF membre nat 
Canto Silvestre, Òscar - Estudiant 
Català Mallofré, Andreu -PDIF 
Córdoba Suescun, Christian Camilo – Estudiant 
Daudé Ventura, Jordi – PDI no F 
De Novoa Gómez, José Luis – Estudiant 
Escolà Fernández, Marc – Estudiant 
García Junyent, Albert - Estudiant 
Guerra Campo, Andrea – Estudiant 
López Martínez, Antonio Miguel - PDIF 
López Membrilla, Manuel -PDIF 
Martín Muñoz, Mario – PDIF 
Martínez Monzó, Alicia – Estudiant 
Mico Martínez, David – Estudiant 
Moruno Arena, José – Estudiant 
Ribes Romeu, Guillem - Estudiant 
Rodríguez Solá, Raul– PDIF membre nat 
Roselló Alacuart, Robert - Estudiant 
Roset Calzada, Lourdes – PDIF 
Sala Carral, Ester - Estudiant 
Soler Ruiz, Joan – PDIF 
Vallès Balcells, Roger – Estudiant 
Vázquez Dueñas, Diego – Estudiant 
Vilarasau Creus, Núria – Estudiant 
Villasevil Marco, Francesc Xavier – PDIF 
 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (DOC 1/1-2014). 
2. Informe del director. 
3. Informació temes de personal i serveis. 
4. Informe sobre el seguiment del Màster Universitari MUESAEI. 
5. Informació del procés d’acreditació de les Titulacions i Sistema de Garantia 

Interna de Qualitat. 
6. Afers de Tràmit. 
7. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 

1.  Aprovació de les actes de les sessions anteriors (DOC 1/1-2014). 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior (12/12/13). 
 

2. Informe del director.  
 
a) Espai EPSEVG – Explica que com a membres de la Junta d’Escola tots tenen 

accés a l’Espai EPSEVG i es pot accedir a les actes de la Comissió Permanent 
on s’ha explicat amb més detall les accions de l’Equip Directiu.  

b) Pressupost EPSEVG – En el proper Consell de Govern es portarà per la seva 
aprovació la proposta del romanents. Els Directors de Centre no estan d’acord 
amb la distribució que ha fet la UPC i per això presentarem una proposta 
conjunta. Tot i això l’Escola recuperarà uns 18.000€. Es repartiran un 900.000€ 
a tota la UPC dels 3.000.000€ que hi havia en un principi. 

c) Consulta Departament EPSEVG – La setmana del 19 al 23 de maig es van 
mantenir reunions amb tots el departaments amb motiu de poder clarificar la 
possible creació d’un departament d’Escola. Fruit d’això a la darrera Comissió 
Permanent es va acordar que es faria una consulta no vinculant a tot el PDI i 
ahir per la tarda es va enviar el correu electrònic al qual cal que contesti tothom 
sigui SI o NO. 
A partir de les dades obtingudes en la consulta i sempre que el nombre de SÍ 
sigui major de 40 (és el requisit mínim que demana el Rectorat), es continuarien 
els processos per crear un departament d’Escola: planificació, estudis, consulta 
i aprovació a òrgans de decisió, etc.   
El Rector va explicar al Consell Acadèmic UPC, que es farà la reestructuració 
dels departaments per portar-la al següent Consell de Govern. 

d) Voladissos – Des d’UPC tenim una partida per iniciar les obres de 50.000€ tot 
i que l’obra total té un cost d’uns 300.000€. La Gerent ha confirmat que és un 
tema prioritari i que cada any s’assignarà una partida, fins a finalitzar-la. 

e) Re-avaluació – Des d’UPC ens deixen via lliure. És el que abans eren els 
exàmens al setembre. La Comissió de Coordinació Docent ha acordat fer 
l’estudi durant aquest curs 14/15, per iniciar-ho el curs 15/16. 

f) Re-titulacions – La Xarxa6 (tot i que ara som 5 escoles doncs l’escola de Mataró 
ha deixat d’estar adscrita a la UPC i ha passat a la Pompeu Fabra) va decidir 
que cada Centre s’encarregaria d’una titulació, excepte l’Escola d’Urgell que en 
farà dues. A l’Escola es farà la re-titulació d’Enginyeria Elèctrica (obtenció del 
Grau fent 60 ECTS = 6 assignatures + TFG = per a estudiants de títols 
d’Enginyer Tècnic Industrial). 
 
La re-titulació dels estudis d’Informàtica. El col·legi professional no insisteix a 
les universitats i les universitats, a través de la CODII, no mostren molt d’interès. 
A la FIB no li convenç el tema de els re-titulacions. 

g) Acreditacions de Grau i Màster – Comencem aquest procés aquest curs 14/15. 
Ja estem treballant en la revisió i millora dels processos docents, funcionament 
de les titulacions del centre i tots els punts que tenen incidència en l’acreditació, 
contemplats en les memòries de verificació i els processos Audit de l’EPSEVG 
com són: 
- Política de publicació d’informació de les titulacions (juliol 2014). 
- Desplegament efectiu del pla d’acció tutorial de l’EPSEVG (juliol 2014) 
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- Definició dels perfils d’ingrés de les titulacions (Comissió de Coordinació 
Docent, juny 2014) 

- Anàlisis de les problemàtiques actuals en les titulacions i elaboració de 
propostes de millora pel curs 2015-16 (Comissió de Coordinació Docent, 
juny 2014 - desembre 2014) 

- Revisió i millora de la resta de processos Audit relacionats amb la docència 
(Comissió de Qualitat, durant el curs 2014/15) 

h) Reunió directors d’Informàtica de Catalunya – En aquesta reunió es va parlar 
del nou plantejament de la durada dels graus: el Govern Estatal vol fer un 3+2 
(3 anys de grau + 2 de Màster) i el Govern català vol que les Universitats es 
posin d’acord. L’Equip Directiu creu que per l’Escola es bo tenir un grau de 4 
anys en Informàtica. 

 
S’obre diàleg sobre el tema de les retitulacions. 

 
 

3. Informe temes de personal i serveis. 
 
Personal: 
José Miguel Quiñones, administrador i cap de la UTG – Explica que el tema de 
personal està, cada cop més, en precari. Abans, 2008-9, érem 62 persones del PAS 
i ara en som unes 40. S’han jubilat la Paquita de Dios, el Jesús Lomero i la Rocío 
Zábalo. Aquesta darrera persona estava prejubilada a la Consergeria (només 
treballava 30 dies a l’any), per aquest motiu hi havia una persona que la suplia fent 
els altres mesos. Al jubilar-se, segons la normativa de les jubilacions, ha acabat el 
contracte de la persona que la suplia. És per aquest motiu que ara tan sols hi ha 
una persona a consergeria per la tarda. 
 
S’estan fent esforços per tal de mantenir el mateix nivell de serveis que per part de 
la UTG estàvem prestant a la comunitat fins ara. Però, cada vegada es fa més difícil,  
i tots (PDI, EST, PAS) hem de ser conscients que cada cop s’estan produint mes 
retallades en recursos (personal i econòmics) i per tant es demana més comprensió 
i esforç per tal d’afrontar els reptes del Campus VG tots plegats. 
 
Agraeix el treball del PAS per la seva implicació, compromís i dedicació. 
 
Marta Gelabert serà baixa al Centre, ja que ha demanat el trasllat al Servei de 
Personal. 
 
Teresa Navarro s’ha traslladat a la Unitat de Suport a la Docència i Qualitat, per 
poder assumir les necessitats d’aquesta Unitat per donar suport a les Acreditacions. 
 
Jubilacions PDI: 
Antoni Forn – Departament Ciència dels Materials i Enginyeria Metal·lúrgica. 
Joan Sangrà – Departament Expressió Gràfica a l’Enginyeria 
Lluís Gutiérrez – Departament Enginyeria Telemàtica. 
 
Altes PDI: 
Departament Enginyeria Telemàtica: 
David Rincon 
Jordi Mataix 
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Serveis: 
José Miguel Quiñones – Administrador - Explica els següents temes: 
a) Bar – Com ja s’ha explicat en altres òrgans i reunions, es va rescindir el 

contracte amb la Concessió, que havia fins ara, doncs no complia amb els 
requeriments. De moment s’ha obert el Bar pels estudiants, principalment. Per 
poder-ho fer, s’ha tapat tot el taulell per seguretat. El Servei de Patrimoni està 
preparant un nou reglament concursal i esperem que el setembre pugui sortir a 
concurs. 

 
b) Vigilància – Des de Gerència s’intenta reduir les despeses i per aquest motiu 

s’han reduït hores en el nou contracte de seguretat UPC. Des d’Administració 
de l’Escola, s’està treballant perquè aquesta reducció no afecti als nostres 
serveis. 

 
c) Bústia suggeriments – S’està muntant una bústia de suggeriments al web de 

l’Escola sobre tot dirigida als estudiants. 
 
Dóna les gràcies a tot el personal per la seva implicació 
 
 

4. Informe sobre el seguiment del Màster Universitari MUESAEI. 
 
Frederic Vilà, director – Agraeix la feina feta per tots els que han treballat en la 
millora acadèmica del Màster, promoció i captació d’estudiants. Des de Vicerectorat 
ens havien dit que a data d’avui, com a mínim, havíem de tenir 10 alumnes que 
haguessin pagat i de moment tenim 25 admesos, dels quals 15 ja han pagat. Per 
aquest motiu anem bé, però s’ha d’arribar a la xifra de 20 pel setembre. 
 
S’han fet diferents accions de promoció, també en aquest moment que s’estan 
llegint els TFG i PFC, es fa promoció als estudiants. 
 
S’obre diàleg sobre el tema. 
 

5. Informació del procés d’acreditació de les Titulacions i Sistema de Garantia 
Interna de Qualitat. 
 
José Antonio Román, sotsdirector Cap d’Estudis – L’any 2009 es va començar 
l’estudi de l’acreditació i passats 6 anys s’ha d’avaluar com ha anat. S’ha de 
constituir al mes de setembre, un Comitè d’Avaluació Intern per preparar tota la 
informació, revisar processos, documentació, etc. Després, vindrà el Comitè 
d’Avaluació Extern que ho revisarà tot per poder acreditar els estudis. 
  
Explica el procés de verificació i acreditació segons l’esquema de l’annex 1, que 
són provisionals. 
 
Pere Ponsa, sotsdirector de Qualitat – Agraeix als Coordinadors de Titulacions, als 
estudiants que han emplenat les enquestes i als professors responsables 
d’assignatures per la feina feta. 
 
S’obre diàleg sobre el tema. 
 

6. Afers de Tràmit. 
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Frederic Vilà – Explica que es portarà a aprovació del Consell de Govern una 
modificació dels Estatuts envers el tema dels Caps de Secció dels departaments al 
Centres. El Cap de Secció serà un professor amb docència la Centre. 
 
Reglament Escola – S’ha preguntat a Barcelona i aquest tema està molt endarrerit 
la seva aprovació. Per la qual cosa hem decidit fer eleccions de cara al mes de 
novembre i de fet toquen eleccions de renovació total de la Junta. Però un cop 
aprovat el nou reglament s’hauran de tornar a fer. 
 
S’aprova per consens que les eleccions a la Junta d’Escola siguin parcials per 
cobrir les vacants, i no totals ja que es faran amb el nou reglament. 
 
 

7. Torn obert de paraules. 
 
Balduí Blanqué, cap secció EE – Pregunta si l’enquesta del tema del departament 
d’Escola és obligatòria. Demana si es pot explicar com van anar les reunions amb 
el departaments sobre aquest tema. 
 
Frederic Vilà – Diu que no és obligatòria, però si molt aconsellable. Fa una breu 
explicació de com va anar tot plegat. Les reunions van ser molt positives, doncs es 
va aprofitar per parlar també de temes de departament i així va conèixer les opinions 
de cada departament. En un principi el que es vol fer amb aquesta enquesta es 
recollir l’opinió de tothom, per poder saber si seguim treballant  el tema, constitució 
d’un departament d’escola, o no. 
 
Balduí Blanqué - Com han anat les avaluacions curriculars? En les Jornades Innova 
Days el Vicerector va dir en el seu discurs una sèrie de coses que com Escola ens 
afecten que penseu? 
 
José Antonio Román -  Del tema d’avaluacions curriculars diu que, globalment, el 
rendiment es bo. Millor a Mecànica, però puntualment hi ha assignatures que tenen 
un rendiment molt baix i s’han de prendre mesures correctores. 
 
Frederic Vilà – Comentaris del Vicerector, diu que si treballem com s’ha fet ara, per 
exemple amb el Màster, som capaços de tirar els temes endavant. Ara hem de fer 
molts esforços amb la titulació d’Informàtica. 
 
Enric Martín, professor departament CMEM – Demana posar un enllaç de “l’espai 
EPSEVG” al web de l’Escola dins de l’apartat “PDI/PAS”. Pregunta també, sobre la 
venda d’edificis que ha sortit a la premsa, en concret sobre la Residència 
d’estudiants. 
 
Frederic Vilà – Es posarà l’enllaç. Respecte a la venda d’edificis es va parlar amb 
la Gerent de la UPC i el que es va fer és un inventari d’edificis i que per vendre s’ha 
d’aprovar per Consell de Govern. Respecte al tema de la Residència, d’inici el 
terreny és de l’Ajuntament i l’edifici està en concessió de 50 anys a l’empresa 
“Qualitat promocions” i que tan sols han passat 10 anys. És de tots els edificis que 
surt a l’inventari el més difícil de vendre.  
 
Acord: Afegir enllaç a “Espai EPSEVG”, dintre de l’apartat PDI/PAS a la Web 
de l’EPSEVG 
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Mercè Calverol, professora departament MAIV – Demana: Ara que es comença la 
matrícula s’intenti que els grups, sobre tot dels estudis de Disseny, siguin ajustats i 
equilibrats. 
 
Frederic Vilà – El Jaume ja es coneixedor i tractarem al tema. 
 
Germán Morillo, PAS STL – Demana: si l’Escola pot definir criteris d’ús del Serveis 
Tècnics. 
 
Frederic Vilà – Contesta que quan es trobin en problemes parlin amb el Xavier Ruiz 
per poder trobar-hi una solució. 
 
Dani Guasch, cap secció departament ENTEL – Pregunta com està el tema del 
“VEDS” i el Congrés “Interacció 2015”. 
 
Frederic Vilà – Tenint en compte que ja estem en un procés d’acreditació l’Equip 
Directiu creu millor que les conclusions que es van treure d’aquestes reunions, que 
van ser molt positives, d’inici no es portarem a terme doncs s’ha de fer conjuntament 
amb Terrassa, però s’intentarà fer les petites millores que es puguin fer. 
 
Des de l’Equip Directiu es donarà total suport al congrés, a l’igual que s’està fent a 
dia d’avui. 
 
Pere Ponsa – Explica sobre el Congrés “Interacció 2015” que s’està començant a 
treballar i es vol fer un material de promoció que sigui reutilitzable per propers actes. 
 
Cristobal Raya, professor departament ESAII – Demana que s’intenti no assignar 
laboratoris els divendres a la tarda. I que estaria bé acordar horaris d’obertura de 
laboratoris. 
 
José Miguel Quiñones – En la carta de serveis, precisament, es vol fer aquest tema. 
I preguntarem al PDI per coordinar-ho tot plegat. 
 
José Antonio Román - Felicita a tots els membres del grup dels projectes 
multidisciplinars i diu que això és una singularitat del Campus. 
 
 

 
S’aixeca la sessió a les 13.15h. 
_____________________________________________________________________ 
 
El Secretari Acadèmic   Vist i plau 
  El President,  
 
 
 
David Raya Marcos   Frederic Vilà Martí 
_____________________________________________________________________ 
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